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      Z Á P I S 
               o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                          č. 23/21 
                 ze dne 1. 12. 2021 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice Nový Knín. 

Z tohoto řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu. 

3. Schválení programu. 

4. Informace starosty města o investičních akcích. 

5. Rozpočtové opatření č. 3/2021 – ZM. 

6. Revokace usnesení č. 11-14/2020 – ZM. 

7. Schválení prodeje části pozemku parc. č. 1048/2 v k. ú. Libčice. 

8. Projednání aktualizace obecně závazné vyhlášky č. 2/2004 o místních poplatcích. 

9. Projednání obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci. 

10. Projednání zvýšení ceny vodného a stočného na rok 2022. 

11. Schválení podání žádosti o dotaci z MMR na rekonstrukci místních komunikací. 

12. Schválení podání žádosti o dotaci z MMR na rekonstrukci budovy knihovny. 

13. Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení v městě Nový 

Knín z programu EFEKT 22. 

14. Projednání návrhů pro rozpočet města na rok 2022. 

15. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IE-12-6010126 

16. Schválení zrušení jednotky Sboru dobrovolných hasičů města Nový Knín – JPO 

V Sudovice. 

17. Schválení smlouvy o dílo mezi Městem Nový Knín a firmou Tewiko systems, s.r.o. 

18. Diskuse. 

19. Závěr. 

 

 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 
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a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audiozáznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

vysíláno živě přes městský online kanál na internetu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce 

města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. 

V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena 

nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:05 

hodin. Přítomno je šest zastupitelů města osobně a dva zastupitelé vzdáleným připojením, 

konkrétně paní Ing. Jaroslava Michálková a pan Ing. Josef Lukeš, PhD. Zasedání Zastupitelstva 

města Nový Knín č. 23/21 je usnášeníschopné.  

Omluveni byli tito zastupitelé – Ing. Radek Hrubý, Martin Provazník, Marek Zach, Ing. Štěpán 

Polák, Michal Rambousek, Mgr. Augustin Kůr a Radka Panská. 

 

 
2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu. 
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U S N E S E N Í   č. 1 - 23/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
ověřovatele zápisu: pány Tomáše Kadlece a Josefa Kolku. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 
3. Schválení programu 
 
Starosta informoval, že program zasedání je převzatý z minulého neuskutečněného zasedání a 
je doplněný o tyto body: 
1. Smlouva o smlouvě budoucí s ČEZ, která nebyla v minulém zasedání schválena a nyní 
přišel její nový návrh. 
2. Zrušení výjezdové jednotky v Sudovicích. K tomu starosta dodal, že nejde o zrušení 
dobrovolných hasičů v Sudovicích, ale pouze o zrušení výjezdové jednotky, která figuruje na 
operačním středisku v Kladně. 
3. Schválení smlouvy s firmou Tewiko, která realizuje workoutové a herní prvky v Novém 
Kníně a Libčicích. Na základě doporučení auditu krajského úřadu, tento bod se projednával na 
radě města. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 2 - 23/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
doplněný program zasedání.  
 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
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Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

4. Informace starosty města o investičních akcích 
 
Dalším bodem jsou informace starosty o investičních akcích města. Starosta uvedl, že probíhá 
instalace herních a workoutových prvků, která bude již dokončena. Chystají se další investiční 
akce, a to na komunikace, na veřejné osvětlení a na rekonstrukce veřejných budov, kde se 
uvažuje o opravě budovy knihovny. Dále starosta informoval, že v programu je také návrh 
formuláře na rozdělení rozpočtu, kde mohou své podněty dávat přímo občané. Tento projekt by 
se měl spustit v příštím roce. Na to bude navazovat příprava rozpočtu, který se bude schvalovat 
16. 12. 2021. Ve velké většině v něm bude myšleno na opravu komunikací.  
 
 

U S N E S E N Í   č. 3 - 23/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e  n a  v ě d o m í 
informace starosty města o proběhlých a chystaných investičních akcích.  

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

5. Rozpočtové opatření č. 3/2021 – ZM 
 
Zastupitelé informace o rozpočtu měli v čas k dispozici. V rámci tohoto bodu se do diskuse vzdáleně 

připojila také účetní města paní Ing. Lucie Bláhová. Uvedla, že rozpočtovým opatřením dochází 

k navýšení na straně příjmů o částku 2 151 316,- Kč a na straně výdajů o částku 1 197 800,- Kč. 

Přebytek rozpočtových příjmů ve výši 953 516,- Kč je převeden na krytí schodku rozpočtu položku 

8901. V rámci výdajů rozpočtu se jedná o následující položky: 

Navýšení výdajů na §3612 bytové hospodářství – o částku 217 800,- Kč, 

Navýšení výdajů na §3722 sběr a svoz TKO – o částku 580 000,- Kč, 

Navýšení výdajů na §2212 komunikace – o částku 239 725,- Kč. 
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U S N E S E N Í   č. 4 - 23/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
rozpočtové opatření č. 3/2021, které je přílohou tohoto usnesení. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 

 

 

6. Revokace usnesení č. 11-14/2020 – ZM 

 

Jde o revokaci usnesení, které se týkalo prodeje pozemku panu XXX a paní XXX v Libčicích. 

V této souvislosti došlo k majetkovým změnám, z nichž vyplývá, že majitelem je již pouze 

pan XXX. Je nutné tedy zrevokovat dané usnesení a schválit nové dle současné situace. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 5 - 23/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
r e v o k u j e 
usnesení č. 11-14/2021-ZM. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
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7. Schválení prodeje části pozemku parc. č. 1048/2 v k. ú. Libčice 

 

V tomto bodě se schvaluje novým usnesením prodej pozemku panu XXX v Libčicích, 

navazuje na předchozí bod.  
 

 
U S N E S E N Í   č. 6 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
prodej pozemku parc. č. 1048/5 v k.ú. Libčice o výměře 83 m2 panu XXX, bytem XXX, 
za cenu 800,- Kč/m2, tedy 66 400,- Kč 
a  p o v ě ř u j e 
starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

8. Projednání aktualizace obecně závazné vyhlášky č. 2/2004 o místních poplatcích 

 

Starosta řekl, že tato vyhláška specifikuje výši místních poplatků, které by v dnešní době mělo 

město přehodnotit. Mělo by dojít k přepracování a aktualizaci vyhlášky tak, aby reflektovala 

současnou situaci. Například ohledně výherních automatů, které dnes město již neřeší apod. 

Starosta dodal, že by měla být pověřena rada obce, aby připravila aktualizaci této vyhlášky. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 7 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o 
aktualizaci obecně závazné vyhlášky č. 2/2004 o místních poplatcích 
a  p o v ě ř u j e 

radu města zpracováním aktualizace a návrhem nové vyhlášky o místních poplatcích 

pro další zasedání zastupitelstva. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
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Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

9. Projednání obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci 

 

Starosta uvedl, že jde především o poplatek, který budou občané platit v rámci svozu odpadu 

novou vlastní svozovou firmou, která je provozována Svazkem obcí Brdy a Hřebeny, jehož 

součástí je také Město Nový Knín. Občané si mohou svoz zvolit (formu nádoby svozu a 

frekvenci svozu). Starosta dodal, že výše poplatku za jeden litr je až jedna koruna. Dále dodal, 

že v rámci skutečných nákladů se na projednání na zasedání rady města došlo k hodnotě 

padesáti haléřů za jeden litr.  

 

S variantou dle objemu souhlasí pan Ing. Havlíček, který souhlasí s výší padesáti haléřů za 

jeden litr objemu odpadu. 

 

Stejně tak souhlasí s danou variantou pan Kadlec. 

 

Pan Kolka byl pro výši padesát pět až sedmdesát haléřů za jeden litr odpadu z důvodu nákladů 

spojených s uloženým odpadu, ale dodal, že na rozjezd je výše padesáti haléřů odpovídající.  

 

Paní Ing. Michálková souhlasí s návrhem paní Kolkové, která návrh připravovala. Paní Ing. 

Michálková je pro variantu padesáti haléřů za jeden litr odpadu. Tento způsob bude také 

motivační ke třídění odpadu občany. 

 

Pan Ing. Lukeš, PhD. řekl, že na toto téma nepanovala zcela shoda. Dodal, že město má 

v plánu na příští rok dodání popelnic občanům na tříděný materiál na sklo, papír, plast a na 

bio odpad. Tím pádem by i občané mohli začít více třídit a tím také šetřit, nepotřebovali by 

svoz tak často.  

 

Starosta dodal, že se bude žádat o dotaci na systém „door to door“, kdy by občané dostali 

zdarma popelnice na odpad a ty by poté svážel svozce v rámci svazku obcí.  

 

Pan Ing. Havlíček dodal, že je důležitá osvěta, aby občané dostali informace v čas a podrobně.  

 

Starosta dodal, že je připraven leták v rámci spolupráce s Mníškem pod Brdy. Občané by měli 

dostat do schránek dané informace, buďto jako součást Zpravodaje, nebo samostatně. 

 

Výše ceny za svoz jednoho litru odpadu je padesát haléřů. Poplatek bude splatný od 3.1. 2022 

do konce března 2022. Je zde tříměsíční překlenovací období. Pro občany budou platné 

známky současné, od 1.4. 2022 budou platit již známky nové. 
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Ceny svozu: 

 

Objem 120 l (klasická popelnice) - týdenní svoz = 3 120,- Kč/rok 

Objem 120 l    - 14denní svoz =1 560,- Kč/rok 

Objem 240 l    - týdenní svoz = 6 240,- Kč/rok 

Objem 240 l     - 14denní svoz = 3 120,- Kč/rok 

Objem 120 l    - 1x za měsíc = 720,- Kč/rok 

Objem 120 l     - sezonní svoz (přes zimu každý týden, přes léto 1x za 14  

       dní) = 2 460,- Kč/rok 

Objem 1100 l (kontejner)  - svoz 1x týdně = 28 600,- Kč/rok 

 

Pan Ing. Havlíček řekl, že si vezme na starost jednání s bytovými družstvy o přepsání cen.

    
 

U S N E S E N Í   č. 8 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci. 

Tato vyhláška je nedílnou součástí tohoto usnesení. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

10. Projednání zvýšení ceny vodného a stočného na rok 2022 

 

Starosta informoval o dalším bodu. Uvedl, že stát předepisuje příjemcům dotace na rozvoj 

vodohospodářské infrastruktury, což je Město Nový Knín, minimální sociálně únosnou cenu 

stočného, kterou daný příjemce musí plnit. Cena je nepřekročitelná. Tato cena je pro 

následující rok stanovená ve výši:  

stočné - 57,32 Kč bez DPH. 

 

Co se týče vodného, lze tuto cenu ponížit, ale musí se do dané ceny zakalkulovat také odběr 

vody z Chotilska.  

Za předpokladu základních nákladů v rámci ceny vodného vychází zde cena po kalkulaci - 

49,60 Kč bez DPH.  

Nárůst ceny vody je 9,60 Kč.  
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Pan Pipota si myslí, že jde o dobrou cenu vzhledem k navýšení cen například vývozu jímek. 

Dále dodal, že se zastupitelé shodli, že město se tímto snaží držet únosnou výši cen pro 

občany vzhledem k tomu, jaké náklady jsou s danou problematikou spojené.  

 

Do této věci také vstupuje nárůst cen energií, na která fungují čerpadla atd.  

 
 

U S N E S E N Í   č. 9 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

zvýšení vodného a stočného pro město Nový Knín a to takto: 

vodné 49,60 Kč bez DPH, 

stočné 57,32 Kč bez DPH. 

Tyto ceny jsou platné od 1. 1. 2021. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

11. Schválení podání žádosti o dotaci z MMR na rekonstrukci místních komunikací 
 
Žádost o příjem dotace se týká obnovy místních komunikací. Starosta dodal, že se v této 
záležitosti již začalo pracovat. Došlo k nafocení komunikací, konkrétně jde o komunikaci 
v Libčicích (spoj mezi Libčicemi a Prostřední Lhotou), dále komunikace v ulici Vilová, 
nedodělaná část komunikace na Vyšehradě, komunikace v ulici Na Potůčku, spojení 
komunikace návsi v Sudovicích směrem k ulici Fan Vavřincové a nedodělaná vozovka kolem 
návsi v Sudovicích. Výše dotace je v tomto případě maximálně deset miliónů korun. 
V současné době se tvoří kalkulace, ceny ovšem vzrostly.  
Termín podání je 17. 12. 2021. 
 
Pan Mácha se zeptal na opravu Dlážděné ulice.  
Starosta odpověděl, že tato ulice, stejně jako plocha před mateřskou školkou, by se měla opravit 
z finančního přebytku města.  
V současné době je zhruba devět milionů, které se mohou použít s tím, že samozřejmě se musí 
počítat se spoluúčastí v rámci dotace. Pokud by se v tomto programu uspělo, dalo by se 
v příštím roce stihnout opravit spousta komunikací. 
 
 
 
 



 Město Nový Knín  

 

10 
 

U S N E S E N Í   č. 10 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj z programu Podpora rozvoje 

regionů 2022, podprogramu 117D8210 – Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotačního 

titulu DT 117d8210A – Podpora obnovy místních komunikací. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

12. Schválení podání žádosti o dotaci z MMR na rekonstrukci budovy knihovny 

 

Další žádost o dotaci se týká rekonstrukce veřejných budov. Nejprve se plánovala oprava 

muzea, ale muzea byla z tohoto programu vyjmuta. Dále starosta dodal, že byla vybrána 

budova dnešní knihovny. Dle jeho slov je ale termín šibeniční, jelikož musí být připraven 

projekt a stavební povolení. Pokud by se daná záležitost nestihla, podávat se nebude. 

Spoluúčast města je zde 20 %.  

 

Pan Kadlec dodal, že budova knihovny byla vybrána především proto, že je zde v havarijním 

stavu střecha.  

 

Pan Kolka dodal, že pokud by daná akce vyšla, ušetřily by se opravou i náklady spojené 

s energií apod.  

 

Starosta dodal, že se daná záležitost připraví, i kdyby se nestihla podat v tomto roce s tím, že 

dané dotační tituly budou vyhlášeny i příští rok. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 11 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj z programu Podpora rozvoje 

regionů 2022, podprogramu 117D8210 – Podpora obnovy a rozvoje venkova, dotačního 

titulu DT 117d8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných budov. 
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Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

13. Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení v městě Nový 

Knín z programu EFEKT 22 
 

Starosta uvedl další bod, který se opět týká podání žádosti o dotaci na rekonstrukci veřejného 

osvětlení ve městě. Zde byl již zpracován pasport. Proběhla revize. Osvětlení je zastaralé a ve 

špatném stavu. Zde dotace není zcela výhodná, její výše je zhruba 1 300 000,- Kč a spoluúčast 

města by byla ve výši zhruba 5 000 000,- Kč. Výhodou je rozložení do dvou let. Jde o 

ojedinělou dotaci v tomto směru. Starosta uvedl, že se vyplatí žádost o dotaci podat. 

 

Pan Mácha dodal, že veřejné osvětlení je velice zastaralé. 

 

Pan Ing. Havlíček dodal, že je na zvážení, zda by se využily první dvě dotace, aby tato 

investice nebyla proti plánu oprav komunikací. Ale není proti podání této žádosti.  

 

Starosta dodal, že by mělo být dost prostředků jak na spoluúčast v rámci oprav komunikací, 

tak i na tuto investici.  

 

 
U S N E S E N Í   č. 12 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci na Ministerstvo průmyslu a obchodu z aktivity KOMPONENTA 

2.2.2. NÁRODNÍ PLÁN OBNOVY – Rekonstrukce systémů veřejného osvětlení.  

 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
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Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 

 

14. Projednání návrhů pro rozpočet města na rok 2022 

 

Starosta uvedl, že v rámci projektu „Tvoříme společně Nový Knín“ je občanům k dispozici 

400 000,- Kč s tím, že by se sami občané mohli rozhodnout kam prostředky investovat. 

 

Tvůrcem tohoto projektu je především paní Ing. Michálková. 

Ta uvedla, že hlavní myšlenkou je možnost realizace nějakého projektu občanů. Je důležité, 

aby daný projekt mohl být schválen stavebním úřadem. Byla vytvořena přihláška, kde by 

občan vyplnil základní záměr projektu, a poté by mělo následovat posouzení stavebním 

úřadem. Dané projekty by pak občané mohli prezentovat na společné schůzce, či na zasedání 

zastupitelstva ostatním občanům a zastupitelům. Následně by došlo k hlasování o vítězi 

daného projektu. Do konce roku by se nasbíraly přihlášky občanů a na zasedání zastupitelstva 

po novém roce by došlo k prezentaci projektů. Jde o návrh paní Ing. Michálkové. 

Přihlášky by měly být jak na webu města, či internetu, tak i fyzicky v prodejnách a dalších 

místech tak, aby byly přihlášky k dispozici občanům fyzicky.  

 

Starosta uvedl, že navrhuje pověřit radu města zpracováním konečné podoby přihlášky a jejím 

zveřejněním. Je možnost tuto přihlášku distribuovat společně s letáky o odpadech. Maximální 

výše projektu bude 400 000,- Kč, prostředky na to budou schváleny v rozpočtu. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 13 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
návrh přihlášky projektu „Tvoříme společně Nový Knín“ 
a   p o v ě ř u j e 
radu města zpracováním konečné podoby přihlášky, jejím zveřejněním a publikací 
projektu občanům města. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
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Doplněný bod programu 

 

15. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o 

umístění stavby č. IE-12-6010126 

 
Jedná se o výměnu trafostanice a vedení na Hranicích. Tato smlouva nebyla již jednou 
schválena. Částka je v současné době ve výši 5 700,- Kč za 161 m2. Starosta konstatoval, že 
opět nejde o 100 Kč/m2. Městu byl zaslán průvodní dopis, kde se uvádí, že pokud nedojde ke 
schválení této smlouvy, tak bude zpracován znalecký posudek k náhradě za věcné břemeno, a 
pokud to nebude akceptováno, bude následně podána žádost o vyvlastnění.  
Starosta uvedl, že toto se již řešilo v minulosti, kdy se podařilo danou cenu docílit.  
Měl by být zaslán znovu další návrh dle znaleckého posudku.  
 
Pan Kolka by byl pro danou věc neschválit. Stejný postoj má pan Ing. Havlíček, pan starosta i 
další zastupitelé. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 14 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 

IE-12-6010126 Hranice – výměna TS PB_2134 a NN, mezi Městem Nový Knín a ČEZ 

Distribuce a.s. se sídlem Teplická 874/8, Děčín – Podmokly, Děčín 405 02 
a  p o v ě ř u j e 

starostu města podpisem smlouvy. 

 

 
Hlasování – 0 (pro) / 7 (proti) / 1 (zdržel se) /– Návrh nebyl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Proti návrhu 
Ing. Havlíček  -  Proti návrhu 
Chmelík  -  Proti návrhu 
Ing. Michálková  -  Proti návrhu 
Mácha   -  Proti návrhu 
Kadlec             -  Proti návrhu 
Pipota   -  Zdržel se 
Ing. Lukeš, PhD. -  Proti návrhu 

 

 

Doplněný bod programu 

 

16. Schválení zrušení jednotky Sboru dobrovolných hasičů města Nový Knín – JPO 

V Sudovice 

 

Nejde o zrušení Sboru dobrovolných hasičů v Sudovicích, ale o zrušení výjezdní jednotky 

JPO Sudovice, která figuruje v integrovaném záchranném systému. Tato záležitost již běží 

dlouhou dobu. 
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Pan Ing. Lukeš, PhD. uvedl, že sám je členem této jednotky, a dodal, že všichni členové SDH 

Sudovice jsou pro zrušení výjezdové jednotky SDH Sudovice. Členové toto iniciovali. 

 
U S N E S E N Í   č. 15 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

zrušení jednotky Sboru dobrovolných hasičů města Nový Knín – JPO V Sudovice. 

 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

Doplněný bod programu 

 

17. Schválení smlouvy o dílo mezi Městem Nový Knín a firmou Tewiko systems, s.r.o. 
 
Starosta uvedl, že je doporučeno krajským úřadem, tuto smlouvu schválit zastupitelstvem. 
 
Pan Mácha namítl, že ve Starém Kníně, kde je instalován jeden z prvků, je památník a 
nebezpečná komunikace. Dodal, že za mateřskou školou by bylo místo vhodnější. 
Starosta uvedl, že zaznamenal reakce k tomuto kroku. Dodal, že místo za mateřskou školkou 
bylo původně určeno k realizaci dostavby další budovy školky. Dále řekl, že v současné době 
je tento plán znovu aktuální, jelikož kapacita školky není nafukovací a v budoucnu bude tento 
krok potřeba. Toto místo se pro tuto možnost nabízí. Druhým důvodem umístění herních prvků 
v parku je to, že takto budou více na očích tak, aby je lidé více navštěvovali. Umístění vůči 
komunikaci se řešilo se stavbaři. Dané místo by mělo na jaře projít revitalizací a místo by mělo 
být od komunikace oddělené. 
 
Pan Ing. Havlíček dodal, že by zde mohlo dojít k výsadbě například tújí, které by prostor 
oddělily od cesty a pomníku.  
 
Starosta dodal, že výsadba na jaře proběhne. Proběhlo již mnoho výsadeb. Například 
v Libčicích, na bytovkách a na dalších místech. Chodník by se měl zde také realizovat.   
 
 

U S N E S E N Í   č. 16 - 23/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

smlouvu o dílo mezi Městem Nový Knín a firmou Tewiko systems, s.r.o. IČ 25472887 

na dodávku workoutových a herních prvků na základě proběhlého výběrového řízení. 
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Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 

 

18. Diskuse    

 

Diskuse zastupitelů 

 

Starosta uvedl, že zastupitelům zaslal informace a smlouvu o odpadech. Dodal, ať se s ní 

zastupitelé seznámí do příštího jednání zastupitelstva. Dále dodal, že firmu BOS (svoz 

odpadů) město spoluvlastní, tudíž nemusí dojít k výběrovému řízení. 

 

Pan Kadlec dodal, že by bylo dobré, aby bylo řečeno, že ceny svozu odpadu za rok 2021 byly 

ve výši každotýdenního svozu 120 l popelnice za zhruba 2 100,- Kč/rok, ale město na tuto 

popelnici doplácelo 1 500,- Kč/rok (celková cena této popelnice byla zhruba 3 600,- Kč/rok). 

Dodal, že toto od nového roku nebude, město v tomto směru bude mít úsporu.  

 

Starosta dodal, že jde především o motivaci občanů ke třídění. Dále rostou ceny za 

skládkovné. Dále dodal, že ve všech vývozech město zlevňuje, co se týče týdenního svozu, 

nebude již doplácet za občany, ale i tak je tento svoz pro město levnější než od současné 

svozové firmy. 

 

Pan Ing. Havlíček řekl, že pokud by se nepodařilo připravit vše okolo žádosti o dotaci na 

rekonstrukci knihovny, zdali by se do této žádosti nemohla použít oprava hřbitovní kaple. 

 

Starosta odpověděl, že v rámci splnění podmínek této dotace splňuje podmínky pouze 

knihovna.  

 

Dále se pan Kolka dotázal, jak vypadá stav projektování chodníků v Novém Kníně. 

 

Starosta odpověděl, že je před dokončením projekt chodníku ve Starém Kníně, dále co se týče 

Sudovic, je zde nyní k řešení problém přeložek sítí a také příčných sklonů vjezdů k obydlím. 

Stávající vjezdy by se musely nejspíše rozebrat a předělat tak, aby byly ve správném sklonu 

vůči chodníku.  

 

Diskuse veřejnosti 

 

Pan XXX uvedl, že by chtělo občanům lépe vysvětlit, proč město již nemůže využívat služeb 

Dokasu. Jaké předpisy tomuto bránily atd.  
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Starosta odpověděl, že město nedalo výpověď Dokasu, ale Dokas městu. A to z toho důvodu, 

že Dokas musí ze zákona plnit podmínky dané Městem Dobříš, které je jeho zřizovatelem. 

Což znamená, že 80 % práce musí odvádět Městu Dobříš a zbývajících 20 % může vykonávat 

práce pro další obce. Toto Dokas neplnil. Jelikož Nový Knín je svou rozlohou největší z obcí 

či měst, pro které Dokas také pracoval, musel od této spolupráce upustit. Starosta dodal, že 

stejně tak tomu bude i v rámci svazku BOS. 

 

Pan XXX uvedl dále, zda existuje nějaký jiný způsob žádosti o dotaci k opravě kaple 

v Novém Kníně. Dále uvedl, zda by se nedala do oprav zahrnout také oprava sv. Floriána. 

 

Starosta uvedl, že nyní o žádné nové výzvě neví. Řešil toto téma také s paní památkářkou, 

která uvedla, že se podmínky stále mění. K opravě sv. Floriána starosta dodal, že oprava vyjde 

zhruba na 200 000,- Kč a mohla by se zahrnout do rozpočtu v rámci participativního rozpočtu.  

 

Dále pan XXX řekl, že v rozpočtovém opatření je vyklízení „špitálu“ ve Starém Kníně, který 

městu nikdy nepatřil. 

 

Starosta uvedl, že loňský rok dostali nájemníci výpověď. Na to konto se sešel se zástupci 

křížovníků, kde sdělil, že nájemníci nemohou být vystěhováni takto a potřebují nějaký 

prostor, aby si mohli najít nové bydlení. Z toho důvodu si město tuto budovu pro letošní rok 

za 1,- Kč pronajalo, aby nájemníci měli možnost situaci řešit. Někdo z nájemníků se k dané 

situaci postavil, někdo ne. Smlouva skončila. S křížovníky je dohoda, že na místě mohou být 

dva karavany místních bývalých nájemníků, kteří mají čas pro řešení situace do jara. Byla jim 

nabídnuta pomoc v rámci místa v domově důchodců, která byla odmítnuta. Nepořádek tedy 

byl našich obyvatel, město zaplatilo likvidaci odpadu, řekl starosta. Křížovníci zaplatili firmu, 

která odpad vyklízela. 

 

Pan Ing. Havlíček dodal, že historicky došlo k dohodě mezi statkem Dobříš a Městem Nový 

Knín, kdy město zde ubytovávalo občany. Poté došlo k restitucím a spekulacím firem 

v daňových rájích, které tuto budovu převzaly. Proto město od určité doby za služby a 

ubytování od těchto obyvatel nic nemohlo vybírat.  

 

Pan Mácha řekl, že tato událost je velmi stará, zhruba 70. léta dvacátého století.  

 

 

19. Závěr 
 

Starosta města ukončil zasedání v 20:38 hodin. 
 
 
 

Výsledky hlasování 
                              ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

     dne 1. 12. 2021 

Usnesení 

č. 1-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 2-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 6-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 7-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 8-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 9-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 11-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 12-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 13-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 14-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh nebyl schválen. 

Pro:  0                              Proti: 7                         Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 15-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 16-23/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

 
V Novém Kníně dne 1. 12. 2021 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Josef Kolka                            ___________________________  

Tomáš Kadlec    ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík               ___________________________ 

 
 

 
 
 

 


